
地埋投光灯WDM

产品名称 地埋投光灯WDM

公司名称 重庆康建光电科技有限公司

价格 800.00/件

规格参数 康建光电:20W
KJ-WDM:220v
深圳/重庆:2200-6500K

公司地址 宝安区福海街道桥头社区中晟会港湾1栋A座1205

联系电话 0755-23218196 18617087788

产品详情

产品简介/Product Introduction

一、灯体使用离纯度压铸铝，型材铝预坦件，304不锈钢面垂，外观精美，导热性能优越，

灯体采用结构和灌胶双重防水，低压供电保证近人灯具的安全性。

三、独特光学设计，使地坦投光灯兼具地埋洗墙功能，与传统洗增灯相比能镶嵌于地面之下，陪区更低
，

四、采用低光指加厚钢化波璃，既保证出光效率，又具备高强度安全性

五、标准DMX512协议，可定制RDM，DALI以及0-10V控制协议。

1. The lamp body uses high-purty dle-casting aluminum, aluminum profle embedded parts, 304 stainless steel cover,
exquisite apearance andSuperior thermal conductiity.2,The lamp body is designed with a dual watorproofing
systom,ncorporating both structural soaling and resin flling, Low-votage powor supphensures the safety of lighting
fixtures in proximity to individuals, and anti-glare instructions have been indluded.3,Uniqgue optica design,so that
the bured cast light both buned wal washing function, compared with the traditons wal washing light can be

embedded under the eround,the dlark area is lower.

4.The use of low light loss thickened tempered glass nat only ensures light efficiency, but also has high strength safety.

5，Standard DMX512 protacdl, customizable RDM DALIand 0-10 contral pratocal.
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